



ECTA President 2013 - 2017 Michael Franz

E-Mail: Michael.Franz@ECTA.de



If it is the most beautiful...

Dear Dancers,

After two terms of office, so four years in the office, I decided not to run for re-election as President at this year's general membership meeting on July 02, 2017 which took place in conjunction with this year's ECTA Convention as usual. So at this year's election cycle the following people were elected, respectively re-elected for the following offices.

Wenn es am schönsten ist...

Liebe Tänzer,

nach zwei Amtsperioden, also vier Jahren im Amt, hatte ich den Entschluss gefasst bei der diesjährigen ECTA Mitgliederversammlung am 02.07.2017 im Rahmen unserer diesjährigen ECTA Convention nicht erneut zur Wahl als Pre-sident anzutreten. Bei dem diesjährigen Wahl-zyklus wurden folgende Personen in folgende Ämter gewählt, bzw. wiedergewählt.

■ President :	Sönke Wilts
■ Secretary :	Johanna Burger
■ Square Dance Coordinator :	Guido Haas
■ Contra Coordinator :	Gerhard Kamm
■ Webmaster :	Marcus Igla

A very interesting term of office for me is completed. From various sides I got help, support and encouragement. This is what I thank all of those incorporated in it.

Thanks also to all the ECTA members and dancers upon you that needed patience sometimes, when questions came up or notes were given. Finally no question is left open!

Eine interessante Amtszeit liegt hinter mir. Von unterschiedlichsten Seiten bekam ich Hilfe, Unterstützung und Zuspruch. Dafür danke ich allen die daran beteiligt waren.

Danke auch an die ECTA Mitglieder und Tänzer unter Euch, die sich bei Meldungen oder Fragen an mich manchmal etwas in Geduld üben mussten. Final ist keine Frage offen geblieben!

Thank you very much indeed to the board of EAAASDC. During some personal meetings and alike in some telephone marathons we have discussed many topics. Despite of naturally different points of view, we always got to the point in our discussions to come to a conclusion to the benefit of our activity. Thank you very much for this constructive cooperation.

ECTA and its newly formed board will have to face new challenges and will, as done always, be able to resolve this. So I wish ECTA also for the future patience and confidence for the duties to come.



Herzlichen Dank auch an den Vorstand der EAASDC. Bei persönlichen Treffen und einigen telefonischen Gesprächsmarathons haben wir manche Punkte diskutiert. Trotz naturgemäßer Weise nicht immer gleicher Sichtweise sind wir aber immer zum Wohle der Aktivität in unseren Entscheidungsfindungen weiter gekommen. Herzlichen Dank für diese konstruktive Arbeit.

Die ECTA wird mit dem neuen Vorstand vor neue Herausforderungen gestellt und wird diese wie gewohnt auch lösen. So wünsche ich der ECTA auch zukünftig Geduld und Zuversicht für die Aufgaben der Zukunft.

ECTA President
2013 - 2017